

## Собака нюхает IQ тренировки игрушки "крокодил"

### **Функция / Функция:**

1. Snaffling Training: с несколькими карманами внутри корпуса крокодила для скрытия продуктов питания,  
Ваша собака будет отвлечена к поиску.
2. Стоматологическая уборка: эта игрушка крокодила разработана с толстыми масштабами слоев в толстом войлочке материала,  
Пока ваша собака ищет киберты, толстый войлочный материалобеспечивает стоматологическую уборку.
3. Имейте удовольствие: эта игрушка для собачьи собака находится в дизайне кроведила, а с висками внутри привлечь внимание вашей собаки.
4. E-SO SO SO: эта игрушка изготовлена из мягкой флисовой ткани,  
мягкой и экологически чистыми, без вредных для домашних животных
5. Полезно: Идеальные игрушки для домашних животных для жевательного или ежедневного тренинга вашего питомца, просто поставьте собаку в эти маленькие карманы,  
И позвольте вам собачьим покраслять их и наслаждаться здоровой медленной едой.
6. Моющийся: машина моющийся на 30 градусов

# Dog Snuffle IQ Training Dog Toy "Crocodile"

Snuffle Training | IQ Training | Have Fun



## Dog Snuffle IQ Training Dog Toy "Crocodile"

1. SNUFFLING TRAINING : With multi pockets inside the CROCODILE's body for hiding treats of foods , your dog will be excited to search for .
2. DENTAL CLEANING : this CROCODILE toy is designed with thick scales layers in thick felt material, while your dog is searching for the kibbles, the thick felt material is providing dental cleaning.
3. HAVE FUN: this snuffle dog toy is in CROCODILE design , and with squeakers inside to attract your dog's attention.
4. E-CO FRIENDLY : This toy is made of soft fleece fabric , soft and eco friendly , no harmful for pets
5. USEFUL: Ideal pet toys for your pet's chewing or daily training , just put the dog foods inside this small pockets , and let you dog snuffle them and enjoy the healthy slow eating process.
6. WASHABLE : machine washable by 30 degree

## Is your dog bored at home?



01 Melancholy



02 Unintelligent



03 Destroy furniture



# Why your dogs love to snuffle ?



- SNUFFLE TRAINING
- TWO TOYS IN ONE
- MATERIAL
- MULTI FUNCTIONS
- IQ TRAINING



# Snuffle Training

with multiple pockets in this toy for hiding pet foods or treats for your dog to do the nosework for snuffling training .





# How to use Snuffle Toy Mat



1.Hide the food



2.Let the dog play



3.And interact with dog

---

Owl Design in large size to meet  
your dog's daily snuffle training exercise.



With adhesive closure to fix better shape



Interactive







## Product information



**Brand:** DogLemi

**Item NO:** PD60112

**Color:** GREEN

**Name:** Dog Toy "Crocodile"

**Size:** 15.7\*9\*4.3 inch

**Material:** Fleece+ Felt




## Details display



10mins snuffling  $\approx$  **1 hour** running

 Snuffle Training

 IQ Training

 Have Fun



Multi pockets for snuffle and IQ training

## Multi areas for hiding pet treats or foods





polyester filling, thick felt , chewable and durable



In cute Crocodile Design







Model display





